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PROTOKÓŁ NR LII/2022 - projekt 

LII Sesja w dniu 4 sierpnia 2022.  

Obrady rozpoczęto 4 sierpnia 2022 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:25 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 Radnych. Obecni: 

1. Agnieszka Francke 

2. Marcin Grobelny 

3. Jeannette Krauze 

4. Edyta Krysiewicz 

5. Marta Lipka 

6. Iwona Lorenc-Zimniak 

7. Anna Menes 

8. Grzegorz Michalski 

9. Miłosz Nadol 

10. Jacek Pawłowski 

11. Joanna Płonka 

12. Sylwester Przydrożny 

13. Mieczysław Reszczyński 

14. Katarzyna Stachowiak 

15. Bartosz Zięba 

 

Ad 1/ Otwarcie obrad LII Sesji Rady Gminy Lipno. 

Przewodniczący Rady Gminy Lipno, Bartosz Zięba, otworzył obrady LI Sesji Rady Gminy 

Lipno oraz powitał wszystkich zebranych. 

 

 

ad 2/ Ustalenie kworum. 

Przewodniczący Rady, poinformowawszy o przystąpieniu do ustalenia kworum, stwierdził, że 

zgodnie z listą obecności w Sesji uczestniczy 13 Radnych, co stanowi kworum. Oznacza to, 

że podejmowane podczas Sesji decyzje  będą prawomocne. 

/w załączeniu listy obecności uczestników Sesji/  

Następnie, na pytanie Przewodniczącego Rady Gminy, czy ktoś z Radnych ma zastrzeżenia 

do terminu powiadomienia i sposobu przekazania dokumentów na dzisiejszą Sesję, zwołanej 

na wniosek Wójta Gminy Lipno, żadnych zgłoszeń nie było. 

Obrady przebiegały wg porządku przesłanego Radnym wraz z zawiadomieniem o Sesji. 

1. Otwarcie obrad LII Sesji Rady Gminy Lipno. 

2. Ustalenie kworum. 

3. Przyjęcie protokołów L i LI Sesji Rady Gminy Lipno. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Lipno o działaniach w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2022, druk nr 397. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno 

na lata 2022-2031, druk nr 398. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. w Lesznie na lata 2022-2025, druk nr 399. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zakończenie Sesji. 
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Ad 3/ Przyjęcie protokołów L i LI Sesji Rady Gminy Lipno. 

Przewodniczący Rady stwierdziwszy, że projekty protokółów L i LI Sesji Rady Gminy Lipno 

zostały zamieszczony na stronie Urzędu Gminy i przekazane Radnym, zapytał o uwagi             

i pytania do treści w nich zawartych. 

Żadnych zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu L Sesji Rady Gminy 

Lipno. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Edyta Krysiewicz, Iwona Lorenc-Zimniak, 

Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław 

Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Anna Menes, Jacek Pawłowski 

NIEOBECNI (2) Jeannette Krauze, Marta Lipka 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Protokół Nr L/2022 został przyjęty większością głosów. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu LI Sesji Rady 

Gminy Lipno. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (10)Agnieszka Francke, Edyta Krysiewicz, Iwona Lorenc-Zimniak, Grzegorz Michalski, 

Miłosz Nadol, Joanna Płonka, Sylwester Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna 

Stachowiak, Bartosz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Marcin Grobelny, Anna Menes, Jacek Pawłowski 

NIEOBECNI (2) Jeannette Krauze, Marta Lipka 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Protokół Nr LI/2022 został przyjęty większością głosów. 

 

 

ad 4/ Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Lipno o działaniach w okresie 

międzysesyjnym. 
Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym, m.in.  

1. w dniu 6 lipca brał udział w posiedzeniu Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, 

2. w dniu 25 lipca brał udział w posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji,  

3. w dniach 11 lipca i 1 sierpnia brał udział w posiedzeniach Komisji Budżetu, Rolnictwa      

i Rozwoju Gminy 

oraz zajmował się także innymi sprawami Biura Rady Gminy Lipno, w tym przygotowaniem          

i zwołaniem obrad dzisiejszej Sesji. 

 

 

Ad 5/ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 2022, druk       

nr 397. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Lipno na rok 2022, druk nr 397, poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu 

Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

budżetu Gminy Lipno na rok 2022, druk nr 397. 
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Na pytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu 

proponowanej uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Lipno na rok 2022, druk nr 397 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Edyta Krysiewicz, Iwona Lorenc-Zimniak, 

Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester 

Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Jeannette Krauze, Marta Lipka 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na rok 

2022 została podjęta jednogłośnie.  

/ w załączeniu druk nr 397 oraz Uchwała nr LII/379/2022/ 

 

 

ad 6/ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Lipno na lata 2022-2031, druk nr 398. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 2022-2031, druk nr 398, poprosił o przedstawienie 

opinii Komisji Budżetu Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 2022-2031, druk nr 398.   

Na pytanie Przewodniczącego, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu proponowanej 

uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipno na lata 2022-2031, druk nr 398. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Edyta Krysiewicz, Iwona Lorenc-Zimniak, 

Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester 

Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Jeannette Krauze, Marta Lipka 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Lipno na lata 2022-2031 została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 395 oraz Uchwała nr LII/380/2022/ 

 

 

ad 7/  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju                       

i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. w Lesznie na lata 2022-

2025, druk nr 399. 

Przewodniczący Rady zaproponowawszy podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia 

wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 

kanalizacyjnych Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o.           
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w Lesznie na lata 2022-2025, druk nr 399, poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu 

Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gminy, Radna Agnieszka Francke, 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 

kanalizacyjnych Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. w 

Lesznie na lata 2022-2025, druk nr 399. 

Na pytanie Przewodniczącego, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie projektu proponowanej 

uchwały, żadnych zgłoszeń nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia 

wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 

kanalizacyjnych Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o.          

w Lesznie na lata 2022-2025, druk nr 399. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Agnieszka Francke, Marcin Grobelny, Edyta Krysiewicz, Iwona Lorenc-Zimniak, 

Anna Menes, Grzegorz Michalski, Miłosz Nadol, Jacek Pawłowski, Joanna Płonka, Sylwester 

Przydrożny, Mieczysław Reszczyński, Katarzyna Stachowiak, Bartosz Zięba 

NIEOBECNI (2) Jeannette Krauze, Marta Lipka 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie uchwalenia wieloletniego planu 

rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. w Lesznie na lata 2022-2025 

została podjęta jednogłośnie. 

/ w załączeniu druk nr 395 oraz Uchwała nr LII/381/2022/ 

 

 

ad 8/ Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnym. 

Radna Joanna Płonka zapytała o przygotowanie szkół i przedszkoli do nowego sezonu 

grzewczego. 

Pani Małgorzata Schwarz, Sekretarz Gminy, odpowiadając na powyższe, poinformowała, że 

na potrzeby grzewcze jednostek organizacyjnych Gminy, został ogłoszony przetarg na zakup 

opału. Przetarg ten zostanie otwarty jutro i to rozstrzygnie, czy potrzebny opał zapewni firma, 

czy Gmina będzie musiała podjąć inne działania dla zabezpieczenia jednostek 

organizacyjnych Gminy na nadchodzący sezon grzewczy.   

 

Radny Marcin Grobelny zapytał o sytuację Klubu Sportowego Korona Wilkowice, 

nawiązując do informacji na portalu radia „elka”.  

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych przypomniała, że objazdowe 

posiedzenie Komisji dla zapoznania się z przygotowaniem placówek oświatowych do nowego 

roku szkolnego odbędzie się w dniach 22 i 23 sierpnia od godz. 13.00.  

 

Na pytanie Radnego Sylwestra Przydrożnego, czy Gmina Lipno ma wiedzę, że powstaje 

nowe przedszkole w Wilkowicach, Przewodniczący Rady, potwierdziwszy, że Gmina 

otrzymała taką informację, pokrótce wyjaśnił, że Przedszkole jest prywatne. 
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Na zapytanie Przewodniczącego Rady, czy ktoś spoza Rady Gminy Lipno chce zabrać głos, 

żadnych zgłoszeń nie było. 

 

 

ad 9/ Zakończenie Sesji. 

Przewodniczący Rady stwierdził zrealizowanie porządku obrad, podziękował wszystkim za 

przybycie i udział oraz ogłosił zamknięcie LII Sesji Rady Gminy Lipno. 

 

 

 

Przewodniczący 

Rady Gminy Lipno 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

  

 
Przygotował(a): Irena Biegańska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


